



Mailing Address  
AquaMate Inc.  
91 Sandford Fleming Dr.,  
Unit #5  
Collingwood, ON L9Y 5A6  
705-445-4454

LINER SIZE \_\_\_\_\_

LINER NUMBER \_\_\_\_\_

### LIMITED WARRANTY

**LIFETIME ( FIVE SEASON FULL )WARRANTY (Inground)**

**TEN SEASON LINER WARRANTY (Onground - Above Ground)**

Aquamate Inc. warrants this liner to the original purchaser to be free from defects in workmanship causing a seam separation on a prorated basis as shown below.

Examine your liner carefully to assure proper installation & proper winterizing procedures are followed, as the manufacturer is not responsible for tears, punctures or failures caused by improper handling or chemical abuse.

If manufacturer's inspection confirms a defect, the manufacturer agrees to replace or repair at its option, any portion of the liner.

<b>Inground (5 Season Full, Lifetime Pro Rated)</b>	<b>Onground - Above Ground (10 Season Pro Rated)</b>
1st THRU 5th SEASON - No Charge 6th THRU 12th SEASON - 50% 13th SEASON TO LIFETIME - 75%	1st SEASON - No Charge 2nd SEASON - 30% 3rd SEASON - 40% 4th SEASON - 50% 5th SEASON - 60% 6th SEASON - 70% 7th SEASON THRU 10th SEASON - 80%

The above warranty is subject to the following conditions:

1. Proof of purchase will be required.
2. A season ends on December 31st of the calendar year.
3. All Warranty claims are based on retail price at time of claim/replacement.
4. You must keep your pool liner full of water at all times.
5. Under no conditions will the manufacturer be responsible for labour charges, cost of water or chemicals, or any other related damages that may occur.
6. Any and all freight charges for any liner returned for repair or replacement must be paid by the owner



Adresse postale  
AquaMate Inc.  
91 Sandford Fleming Dr.,  
Unit #5  
Collingwood, ON L9Y 5A6  
705-445-4454

DIMENSIONS DE LA TOILE DE PISCINE \_\_\_\_\_

NUMÉRO DE LA TOILE \_\_\_\_\_

## GARANTIE LIMITÉE

### **GARANTIE À VIE « CINQ SAISON COMPLETE » GARANTIE (Piscine creusée) GARANTIE DE LA TOILE « DIX SAISONS » (semi-creusée, hors sol)**

Aquamate Inc. garantit cette toile, à l'acheteur original, contre tout défaut de fabrication provoquant une séparation des coutures selon la formule établie au prorata indiquée ci-dessous.

Examinez votre toile avec soin afin de vous assurer que les procédures d'installation et d'hivernisation appropriées sont observées, car le fabricant ne sera pas tenu responsable des déchirures ou des perforations ou failures causées par une manutention inappropriée ou par l'utilisation abusive de produits chimiques.

Si l'inspection du fabricant confirme qu'il y a bel et bien défaut, le fabricant consent à remplacer ou à réparer, à son gré, toute partie de la toile.

<b>Piscine creusée (5 Saison Complete, Classe Pro A Vie)</b>	<b>Semi-creusée, hors sol (10 Saison Classe Pro)</b>
1E SAISON A 5E SAISON - Aucuns Frais 6E À 12E SAISON - 50% 13E SAISON À VIE - 75%	1RE SAISON - Aucuns Frais 2E SAISON - 30% 3E SAISON - 40% 4E SAISON - 50% 5E SAISON - 60% 6E SAISON - 70% DE LA 7E SAISON À LA 10E SAISON - 80%

La garantie ci-dessus est assujettie aux conditions suivantes :

1. Une preuve d'achat sera exigée.
2. Les saisons prennent fin le 31 décembre de l'année civile.
3. Toutes les réclamations au titre de la garantie sont basées sur le prix de détail au moment de la réclamation/du remplacement.
4. Vous devez conserver votre toile pleine d'eau en tout temps.
5. Le fabricant ne sera pas tenu responsable, peu importe les circonstances, des frais de main-d'œuvre, du coût lié aux pertes d'eau ou autres produits chimiques ni de tout autre dommage connexe pouvant se produire.
6. Il incombe au propriétaire de régler tous les frais de transport pour une toile de piscine retournée à des fins de réparation ou de remplacement.